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Hij heeft inderdaad veel van wat in de nieuwe strategiebrief staat al wel vermeld, maar niks wat niet in de brief stond.

Bij de 4 januari vragen bleef hij herhalen dat hij aangaf dat hij zei: als alles mee zit, pas dan kunnen we in de week van 4 januari

beginnen. Maar onze strategie moet wendbaar blijven, vanwege de vele factoren die een rol kunnen spelen.

Bij de beantwoording van de vraag over wanneer hij verwacht dat we klaar zijn met de eerste groep werd ik wel zenuwachtig
omdat hij begon terug te tellen a.h.v. hoeveelheid leveringen die wij verwachten, maar gelukkig heeft hij geen concrete uitspraken

gedaan en een proces antwoord gegeven.

lk weet niet of ik hiermee een beetjeje vraag beantwoord, maar Hugo zijn antwoorden zijn vaak erg uitgebreid dus terugkijken is

wellicht wel het handigst.

Groeten,
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Hoi

Zeer veel dank.

Ik was natuurlijk vooral ook benieuwd naar zijn antwoorden hoeveel hij al prijs gaf. Begrijp net al best veel. Bijv over

leveringsaantallen.

Kan je nog indicatie geven? Ook tav antwoord 4 jan.

Als niet lutk ga ik vannacht © wel politiek 24 bekijken

EEMinisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Spo

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |
@ os D |



990589

van: iE EE)CEE0  invws.oi>
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 20:33

EGE

Onderwerp: Persvragen persco

Hoi allen,

Op verzoek van heb ik de persvragen genoteerd die vandaag zijn gesteld. Hieronder kort een overzicht van de vragen. De

geclusterde vragen waren van de zelfde journalist:

-  Vaccineren vanaf4 januari is de planning, is dat nog steeds zo?

- Halen we 4 januari nog wel?

- Was 4 januari niet te optimistisch gezien de complexiteit van de operatie?

-  Waarom komen er minder vaccins dan eerst verwacht (half miljoen naar helft nu)

- En wat betekent dat voor de toekomst?

-  Wanneer bent u klaar met de eerste groep te vaccineren?

- Wat is het perspectief voor de rest van Nederland?

Vragen vielen (gelukkig) wel mee, bij de laatste twee vragen leek Hugo iets meer moeite te hebben met beantwoording.

Als er vragen zijn hoor ik het graag.

Fijne avond!

Vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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